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§ 17   

Svar på medborgarförslag om utebelysning och fartgupp i 
Hjulsta 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens reviderade 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har upprättat ett tjänsteutlåtande som svar på 

medborgarförslag om tryggheten på Hjulsta Backar. Nämnden 

beslutade att återremittera ärendet den 27 oktober 2016, § 12, för att 

komplettera svaret med att genomföra en medborgardialog. 

 

I ett medborgarförslag förslås följande åtgärder för att minska 

inbrotten på Hjulsta Backar: 

 att utebelysningen i Hjulsta ses över, förstärks och förbättras 

på gångvägen som går parallellt med Hjulsta Backar mellan 

baksidan av radhusen och gavlarna på hyreshusen. 

 att de fartgupp som kommunen avlägsnade 2008 återställs. 

 

När det gäller belysning för att öka har nämnden upprättat en skrivelse 

till Trafikkontoret där Hjulsta Backar finns med som prioriterad plats 

för att öka tryggheten genom mer belysning.  

Avseende återställande av fartgupp kommer stadsdelsförvaltningen att 

skicka medborgarförslaget till Trafikkontoret för fortsatt beredning 

där. Inom ramen för arbetet med att ta fram lokala 

utvecklingsprogram är Hjulsta ett av de fyra områden i stadsdelen som 

kommer att prioriteras vad gäller åtgärder för ökad trygghet.  

Privata fastighetsägare i Spånga, Tensta och Hjulsta har bjudits in till 

dialog och diskussion under hösten om otryggheten i stadsdelen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 januari 2017. 

Dnr 1.2.4-387/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 


